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Κύριε Υπουργέ, 

Όπως  πληροφορούμαστε  από  την  Πανελλήνια  Ομοσπονδία  Ενώσεων  Στρατιωτικών,
διατάχθηκαν περί τα 150 στελέχη, των οποίων ανακλήθηκαν οι ώρες ανάπαυσής, όπως
μεταβούν  αμέσως  στο  πεδίο  βολής  του  Καρά  Τεπέ,  προκειμένου  να  συνδράμουν  στη
συγκρότηση  πρόχειρης  δομής  φιλοξενίας  για  τους  λαθρομετανάστες,  που  διέμεναν  στο
πρώην  (πλέον)  ΚΥΤ  Μόριας,  με  στήσιμο  σκηνών  και  διαμόρφωση  του  χώρου  με  τις
κατάλληλες και απαραίτητες υποδομές για τη φιλοξενία αυτή. Η ως άνω ενέργεια έρχεται να
προστεθεί σε πολλές μέχρι σήμερα πάρεργες σχετικές ενέργειες, στις οποίες συνδράμουν οι
Ελληνικές Ένοπλες Δυνάμεις. Το τελευταίο γεγονός ξεχειλίζει το ποτήρι της υπομονής και
της ανοχής όλων των εν ενεργεία στρατιωτικών, καθώς, για άλλη μια φορά, η ανεπάρκεια
του κρατικού μηχανισμού, των υπουργείων και των αμειβομένων - επιδοτούμενων ΜΚΟ,
που ευθύνονται για την όλη κατάσταση, καλύπτεται από τους πάντα, σε κάθε περίπτωση
και χρόνο, διαθέσιμους και ικανούς στρατιωτικούς, που «τα κάνουν όλα και συμφέρουν»,
μοναδικά  δε  εκπαιδευμένους,  σε  σχέση  με  τους  συναδέλφους  τους  στην  υφήλιο,  στη
θεραπεία πάσας νόσου.Είναι απαράδεκτο, όπως θεωρούν οι στρατιωτικοί, προκλητικό και
άκρως  υποτιμητικό  για  τα  στελέχη  των  Ελληνικών  Ενόπλων  Δυνάμεων,  που
συμπληρώνουν  σαρανταήμερο  (40ήμερο)  αυξημένης  επιφυλακής,  καταγράφοντας
εκατοντάδες ώρες απλήρωτης εργασίας, με πολλά στελέχη εξ αυτών να είναι μακριά από τις
οικογένειές  τους  και  τα  αγαπημένα  τους  πρόσωπα,  χωρίς  ανάπαυση  και  άδεια,  με  το
δάκτυλο στη σκανδάλη, το να «επιστρατεύονται», όχι για να εξουδετερώσουν αποφασιστικά
την εξ ανατολών απειλή της Χώρας μας και να σταματήσουν τις προκλήσεις μια δια παντός,
σύμφωνα με την αποστολή τους και τη λαϊκή βούληση, αλλά για να στήσουν εντός χρονικών
ορίων(!)νέο ΚΥΤ, εργαζόμενοι νυχθημερόν!

Είναι πλέον πασιφανές ότι, όπως ισχυρίζονται οι στρατιωτικοί, τα στελέχη των Ελληνικών
Ενόπλων Δυνάμεων δεν αναγνωρίζονται από την Πολιτεία με την τιμή που τους πρέπει,
ούτε και αντιμετωπίζονται με σεβασμό, καθώς, για άλλη μια φορά, χρησιμοποιούνται ως
υπηρέτες  αλλοδαπών  παρανόμως  εισελθόντων,  σε  μια  κατά  τα  άλλα  δημοκρατική,
πολιτισμένη, και ανεπτυγμένη Ευρωπαϊκή χώρα.Η εμπλοκή των στελεχών των Ελληνικών
Ενόπλων Δυνάμεων, κατά τη γνώμη των εκπροσώπων των στελεχών του στρατεύματος, σε
ενέργειες  και  επιχειρήσεις  που  δεν  το  αφορούν,  όπως  είναι  η  συγκρότηση  πρόχειρων
δομών  για  λαθρομετανάστες,  αποτελεί  πάρεργο,  παρεκκλίνει  της  αποστολής  τους  και
αυξάνει  το αίσθημα της αδικίας και  της απαξίωσης στο πρόσωπό τους, ενώ έρχεται  να
κλιμακώσει δραματικά την κόπωσή τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός :

Προτίθεσθε να προβείτε στην άρση της πρόσφατης ανωτέρω εντολής σας, που εμπλέκει τα
στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων στα του λαθρο-μεταναστευτικού, είτε όσον αφορά στα εν
λόγω που υπηρετούν στη  Λέσβο,  είτε  όσον αφορά στα όποια αντίστοιχα υπηρετούν σε
οποιοδήποτε  άλλο σημείο  του  Ελλαδικού  χώρου,  σταματώντας  έγκαιρα  τα  αναμενόμενα
προβλήματα και τα δραματικά αδιέξοδα, στα οποία θα οδηγήσει σίγουρα αυτή η τακτική;

Ο ερωτών βουλευτής

Κωνσταντίνος Μπούμπας




